
T o m Reerink 

Van: Emine Turan 
Verzonden: woensdag 23 september 2015 11:24 
Aan: registratie; Menno Evers; Hans Vriend; Wimmy Hengst 
Onderwerp: Voorstel bewoners Land in Zicht 

Graag inboeken en doorsturen voor beantwoording 
Groet, Emine 

Van: Ton F. van Dijk rmailto:tonfvandijk@gmail.com] 
Verzonden: woensdag 23 september 2015 11:17 
Aan: Emine Turan 
CC: hans.hendriksma(agmail.com; Hans Vriend; Mirjam van Haaster; Wybren van Haga; Frits Garretsen 
(frits.qarretsen(a)kpnmail.nl); Louise van Zetten 
Onderwerp: Re: Voorstel bewoners Land in Zicht 

Geachte mevrouw Sikkema, 

Ik heb u een mail gestuurd op mijn eigen naam en u stuurt een antwoord aan Hans Hendriksma met mij in 
de cc. 

Op basis van uw antwoord kom ik tot de conclusie dat u het plan helaas nog niet gelezen had ten tijde van 
de beantwoording. 

Verder valt mij op dat u nu aangeeft dat het autoluwe karakter van de wijk uw grote zorg is. 

In een eerdere mail aan de heer Hendriksma gaf u aan dat het autoluwe karakter vooral een zaak van de 
bewoners zelf is. 

Op basis daarvan hebben wij een plan gemaakt met een paar kleine consessies maar met overall behoud 
van het autoluwe karakter. 

Betekent dit dat u nu de spelregels weer verandert? Of blijft het een zaak van de bewoners? Zij zijn het 
namelijk met elkaar eens. 

Dit plan heeft de steun van 86% van alle bewoners. 

Toch geeft u nu aan vooral het werk van uw ambtenaren te willen afwachten. Die niets met ons plan doen. 

Dit komt merkwaardig over. Uw ambtenaren zijn aan de slag gegaan op basis van hun eigen onjuiste 
conclusie dat er bij de bewoners geen breed draagvlak is voor een oplossing. 

Nu blijkt dat dit wel zo is, dient deze breed gedragen oplossing toch centraal te staan bij het maken van een 
nieuw plan? 

Geen van uw ambtenaren woont in de wijk. Is het niet zo dat de bewoners zelf het beste een uitspraak 
kunnen doen over hun eigen leefomgeving? 

Niemand hier snapt er nog iets van. Waarom omarmt u een plan van de bewoners niet in plaats van ons van 
u af te duwen? 

i 



Ik verzoek u dringend om de dynamiek van polarisatie die onder uw voorganger is ontstaan met betrekking 
tot dit dossier te doorbreken en de leiding te nemen door samen met de bewoners te werken aan het plan 
dat zij nu hebben gemaakt. 

Vriendelijke groet. 

Ton F. van Dijk 

Op 22 september 2015 16:23 schreef Emine Turan <eturan(g>haarlem.nl>: 

Geachte heer Hendriksma, beste Hans, 

Precies een week geleden hebben wij elkaar gesproken bij het afsluitende drankje van één van de 
oriënterende gesprekken over modernisering van het parkeren. Ik ben bewust naar u toe gegaan om te praten 
over de mail die u mij eerder heeft gestuurd en die ik nog niet had beantwoord. Dit was een open en prettig 
gesprek. 

Ik gaf in ons gesprek aan dat ik uw plan heb ontvangen, maar nog niet had gelezen. Ik heb mijn waardering 
uitgesproken, dat u samen met uw buurtbewoners tot het plan bent gekomen. We hebben het kort over de 
inhoud gehad en ik heb u gezegd dat ik het ga lezen en daama een afspraak met u maak om over het plan te 
hebben. 

Op voorhand heb ik een aantal punten genoemd die ik van belang acht. Ten eerste heb ik aangegeven dat 
naar aanleiding van de gesprekken die met de bewoners hebben plaatsgevonden de gemeente nu werkt aan 
een voorstel. Dat is met u allen gecommuniceerd en dat voorstel wil ik afwachten. 

Ten tweede heb ik u gevraagd of in uw plan het autoluwe karakter wordt los gelaten. U gaf aan dat dat het 
geval is. Daarbij heb ik u verteld, dat ik dat een lastig punt vind: iedereen die een huis heeft gekocht bij 
Land in Zicht, heeft dat bewust gedaan met de wetenschap dat het een autoluw gebied betreft. Hierover 
hebben we kort met elkaar van gedachten gewisseld. Ik heb u toen beloofd het stuk te lezen en met u in 
gesprek te gaan. Hiervoor krijgt u binnenkort een uitnodiging. 

Ik dacht dat ik uw mail via het gesprek had beantwoord, maar ik merk dat u dat anders heeft ervaren, zo lees 
ik dat in de mail van de heer Van Dijk. Daarom bevestig ik in deze mail wat ik vorige week met u heb 
besproken. Ik zet de heer Van Dijk in de cc, zodat daarmee ook zijn mail is beantwoord. 



Met vriendelijke groet, 

Cora-Yfke Sikkema 
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